



## 製造業 Manufacturing



## 天威控股有限公司 Print-Rite Holdings Limited

- 珠海天威飛馬打印耗材有限公司 / Print-Rite Unicorn Image Products Co. Ltd. of Zhuhai

「堅持環保及產品安全」是天威的願景。天威十多年來積極研發設備及工裝,生產再生耗材,以培訓與激勵推動全民參與減廢、減排及減碳工作,以及透過產學研合作開發更有效的回收及再生方案。

Print-Rite puts strong emphasis on environmental protection and product safety. For over a decade, we have developed equipment and processes for printer cartridges re-manufacturing. We train and motivate our staff at all levels to actively participate in projects related to waste elimination and carbon reduction. We also collaborate with academies and research institutes to develop more effective re-manufacturing processes and solutions.



在車間以T5 照明裝置取代T8,節省了百分之三十電能。於白天光照較強時,善用自然光,關閉全部或部分照明系統。

T8 lighting has been replaced by T5 lighting in the workshop, which saved 30% energy consumption. During day time, part or all lighting is switched off.



環保設施 - 廢粉處理系統 Environmental facility - Toner treatment system



珠海天威飛馬打印耗材有限公司高度綠化。 Print-Rite Unicorn Image Products Co., Ltd of Zhuhai is a place of extensive greening.



天威堅持環保及產品安全理念,而且是世界首家通用耗材企業通過QC080000管理體系認證。

Print-Rite is committed to environmental protection, and is the world's first printer consumables enterprise to receive IECQ HSPM QC 080000 certificate.